
Referat af bestyrelsesmøde i Hf. Ellevang. 01/10-2024 

Deltagere. Anita, Michael, Claus, Jan, John “referent” 

 

1. Godkendelse af referat. Referat godkendt. 
2. Nyt fra formanden. Enkelt lejer har efterspurgt regler vedrørende 

renovering af gammelt eksisterende skur der står i skel. Lejer er informeret 
om reglerne. 

3. Nyt fra kassereren. Der er styr på de haver hvor der var hængeparti 
vedrørende hække, mangel af samme, samt affald på grundene. 
Hjemmeside er opdateret, der mangler billeder af to 
bestyrelsesmedlemmer, hvilket aftales med Helle. Der mangler stadig 
regnskab til hjemmesiden fra festudvalget, dette skal bringes i orden, så 
medlemmerne kan se hvad deres indbetalinger går til. Nye skabe ved 
indkørslen, Michael sørger for lås på skabet forbeholdt bestyrelsen. Der er 
klager over gener fra hunde i to haver, John kontakter lejerne. 

4. Vand. Claus og Jan står for lukning af vand, Der lukkes som vi plejer når 
frosten sætter ind. Kontakter Helle så det bliver slået op på hjemmeside og 
fb. 

5. Containere. Claus har lavet aftale med kommunen, så der er en tømning 
om ugen i vinter, da der stadig er folk der arbejder med byggeri om 
vinteren, samt folk der holder weekend og ferier i haven. 

6. Havevandringer. Bestyrelsen er tilfreds med havevandringerne, der bliver 
generelt taget godt imod os, og de påtaler som bliver sendt ud. Næste års 
øgede fokus går primært på hække der er meget for brede. 

7. Sæsonen. Bestyrelsen er meget tilfreds med sæsonen, den ”nye” 
bestyrelse har fået fordelt arbejdsopgaverne fint, og er nået i mål med 
opgaverne, trods små svipsere. 

8. Evt. 


